

住院收費表 Inpatient Charges

 生效日期: 2021年7月5日
 Effective Date: 5 July 2021

類別 Class	房間種類 Room Type	每日房租 (HK\$) Daily Room Charge (HK\$)	每日醫生費 (HK\$) Daily Doctor Fee (HK\$)	按金 (HK\$) Deposit (HK\$)
A	單人房 Private Room	1,900	800 - 3,000	15,000
B	半私家單人房 Semi-Private Single Room	1,500		10,000
	雙人房 Semi-Private Room	1,000		10,000
C	普通房 (3 - 5人) General Ward (3 - 5 Bedded)	680 - 830		6,000
	日間病床 (局部麻醉/監測麻醉/靜脈注射鎮靜劑) Day Bed (L/AMAC/IVS)	380 (入院六小時內) (Within 6 hours after admission)		香港居民 無需繳付按金 No deposit for Hong Kong Residents
	日間病床 (全身麻醉) Day Bed (GA)	680 (入院六小時以上, 晚上十時前退房) (Over 6 hours after admission & discharge before 10 pm)		
日間病床 (全身麻醉) Day Bed (GA)	680 (入院八小時內, 晚上十時前退房) (Within 8 hours after admission & discharge before 10 pm)			

- 每次醫生費只適用於經本院門診部入院的病人。
- 房租費用並不包括膳食、藥物、用品、檢查、手術及其他治療費用。
- 非香港居民須繳付按金\$30,000及須預繳手術費用。
- 房租收費計至每日下午一時，如出院時間在下午一時後，本院須收取多一日房租。
- 本院另備詳細「入院須知」單張，歡迎索閱。本院入院登記處亦備有一份詳細的價目表，以供參考，歡迎向入院登記處職員查詢(電話: 2760 3412)。
- 收費如有更改，恕不另行通知。

- The doctor fee only applies to the patients who are admitted through our Outpatient Department.
- The daily room charge excludes the charges for meal, drugs, consumables, investigations, surgery and other treatment.
- Non-Hong Kong residents have to pay a deposit of HK\$30,000 and pre-pay all the surgery charges before the operation.
- If patient is discharged after 1pm, one additional day of room charge will be applied.
- A list of charges on different services and items is available for enquiry at the Admission Office. Please contact us at 2760 3412 for any enquires.
- Charges are subject to change without prior notice.